
PROTOKOLL nr 6

vid sammanträde den 16/2 1981
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion

Närvarande: hela styrelsen med undantag 
för av annat DIF-sammanträde en
gagerade Gustaf Douglas

Dessutom närvaranoe:
 revisor Ingvar Norén och från

kansliet Ove Lindberg
från ishockey: Hans Swedberg.

§ 63: Supporterklubbens önskemål:

Sedan sammanträdet öppnats och dagordningen (bilaga) god
känts lämnades ordet till Supporterklubbens ordf. Sven Öberg, 
som i närvaro av ytterligare tre ledamöter av dess styrelse, 
redogjorde för bakgrunden till den skrivelse, som tillställts 
ÖS och som ännu ej hunnit åtgärdas. Framför allt gällde önske
målen olika sidor av ett tidigare gott samarbete med fotbolls
styrelsen, som senare inneburit vissa friktioner. Under hand 
hade Öberg löst de flesta problemen i kontakt med fotbollssekr. 
Åke Barling men alljämt förelåg ett behov av en huvudansvarig 
inom DIF för de verksamheter, som S-klubben bedriver. Försälj
ningen av S-klubbens egna souvenirer hade Öberg vissa önskemål 
kring i anslutning till DIF:s motsvarande försäljningar. Det 
meddelades att Reine Gustafsson arbetar med att ta fram ett 
standardsortiment av souvenirartiklar.

Det beslöts att Reine G. skall sammanträda 23/2 17.00 på 
Stadion tillsammans med representanter för fotboll och ishockey 
(däribland Tore Käck). Sven Öbergs krav på att P-intäkterna 
skall ingå på S-klubbens konto tillstyrktes.

§ 64: Ishockeyns halvårsbokslut:

Föredrogs halvårsbokslut för ishockeyverksamheten 1/7 - 
31/12 1980 (bilaga till dagens protokoll). Kommenterades av 
Hans Swedberg med att det nu pågående tävlingsåret bör kunna 
balanseras förutsatt att trenden med stort publikintresse håller 
i sig under de återstående matcherna i elitserien. Det skulle 
innebära en förbättring med c:a 1 milj. kronor jämfört med året 
innan och dess förlust med 1.1 milj. kronor. Möjligheten till 
en extra kassaförstärkning på c:a 250.000 kronor vore beroende 
på en skicklig förhandling med Fritidsförvaltningen gäller de 
sänkt planhyra etc.

Som en av männen bakom bokslutet betonade Sture Danielsson 
att en analys är nödvändig av det nu framräknade materialet 
innan någon bestämd slutsats kan dras av säsongverksamneten. 
Beslöts att avvakta denna analys.

§ 65: Rapport fotboll:

Redogjorde Rudolf Walldén för den orientering som han 
fått vid kontakt med fotbollsordf. Gustaf Douglas att det syne
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isom om de flesta spelareöveigångar är på väg att lösas med större 
osäkerhet endast kring Sundsvall och Ulf Lundberg.

§ 66: Dubbla JSM i brottning:

Rapporterades dubbla JSM-tecken i brottning för Djurgår
dens brödrapar Tore och Jan Stennek och samtidigt en stor arran
görssuccés för föreningen med Lennart Öberg som huvudansvarig 
Denne redogjorde för 243 startande i matcher och trolig mindre 
nettovinst. Vid tävlingarna hade Öberg förärats det 17:e exem
plaret av Svenska Brottningsförbundets plakett i guld. Såväl Åke 
Sand som Karl Liliequist, som närvarit vid tävlingarna i Enskede
hallen, vitsordade det förnämliga arbete som nedlagts av Öberg & Co 
som därmed lämnat ett uppskattat bidrag till föreningens 90-
årsjubilerande.

§ 67:  Övriga sektioner:

Rapporterades om verksamheten i boxning, bandy, squash och 
fäktning.

Härvid framkom även ekonomiska prövningar i form av krav 
på högre hyror, varom Rolf Theblin gavs i uppdrag att förhandla och 
i förekommande fall gå till hyresnämnden med besvär.

§ 68: Föregående protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 5. I fråga om § 51 menade Harry 

Holmberg (som ej närvarit vid sammanträdet) att en värdering av 
spelare måste bli synnerligen svårhanterlig, och Rudolf Walldén, 
som aktualiserat ärendet, menade att att motivet endast varit att 
göra en utredning i frågan och att revisor Sven Jansson inte haft 
i protokollet uppgiven roll. Beslöts att korrigera i överensstäm
melse härmed och att avvakta Ove Lindbergs framtagande av underlag 
för en utredning.

Härefter godkändes protokoll nr 5 för justering.

§ 69: 90-års-högtidligheterna:

Rapporterades om det pågående arbetet med inbjudningar, 
arrangemang, artister etc. till jubileumsmiddagen på Tyrol den 
13/3. Ett förslag att ÖS-ledamöterna skulle såsom en uppmuntran 
för gott arbete och uppförande bli föremål för inbjudan föll inte 
i god jordmån. Som en konsekvens härav betonades ett tidigare 
beslut att alla vid jubileumsborden skall betala för sig själva 
och att inte ens utomstående ledare, förbund, klubbar, kommunala 
förvaltningar skall undantagas. 30 biljetter beställda för ÖS.
§ 70: Jubileumstidskriften:

Arbetet förflyter normalt med det redaktionella arbetet 
om också ÖS-ledamöternas medverkan ännu ej gett mera påtagliga 
resultat. Annonsmässigt ligger arbetet efter, varför snabba 
ryck anmäldes önskvärda från ledamöter med kontakt i affärsvärlden

§ 71: Uteblivna protokoll, avtal, kontrakt etc.:

Det tidigare från revisorerna uttalade önskemålet om leve
rans av styrelseprotokoll från sektionerna liksom kopior av avta 
och kontrakt fördes åter på tal. Härvid framkom besked från Einar 
Wikberg att ishockeysektionen översänt en del protokollskopior, 

i vilka omgående härbärgerats bakom lås och bom på kansliet. Vär
det av denna behandling, som ej medgivit någon insyn från vare 

i sig ÖS-ledamöter eller revisorer, ifrågasattes. Uttalades defini
tiva önskemål om papperen på bordet.
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§ 72: Ev. uteslutning av medlem:

En muntlig framställning från boxningssektionens styrelse 
om ÖS-åtgärd för uteslutning av medlem, som stört och stör ord
ningen på det mest flagranta och även hotfulla sätt inom klubb
lokalen överlämnades till Harry Holmberg för närmare utredning.

§ 73: Om ansvarsfrågor inom ÖS:

Förhandsorienterade ordföranden om förslag att närmar 
precisera vars och ens bestämda uppgifter och ansvarsområden inom 
ÖS-kretsen såsom t.ex. handhavande av bingoverksamheten.

§ 74: Bokslut för ÖS:

Förelades av Ove Lindberg utarbetat preliminärt bokslut 
för ÖS per den 31/12 1980 med ett nettoresultat av 43.200 kr. 
att jämföra med budgetberäknade 213.000 kr. Bokslutet bilaga till 
dagens protokoll.

§ 75: Supporterklubbens årsmöte:

Beslöts att ÖS skall representeras vid Supporterklubbens 
årsmöte av Reine Gustafsson, Karl Liliequist, Lennart Öberg ocn ev. 
Åke Sand. Årsmöte den 25/3 1981.

§ 76: I övrigt:

Bland andra ärenden noterades behovet att snarast gå ut 
med inbjudan till jubileumsfestligheterna till representanter för 
förbund, kluhbar, förvaltningar, press, TV. radio och ett urval 
av medlemmar, som kunde anses så intresserade av föreningen, 
att de borde få en formell inbjudan. Adresser och inbjudnings
brev tas fram av sekreteraren.

Uttalades önskemål från Supporterklubben att konstant 
hållas underrättad av samtliga sektioner om deras tävlingsarrange
mang och annat av intresse.

§ 77: Nästa sammanträde:

Enligt tidigare beslut måndagen den 2/3 1981 kl. 17.30 
på Stadion.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)

Utanför protokollet: före sammanträdet uppvaktades Karl 
Modin med anledning av sin 50-årsdag med föreningens silver
hästsko nr 93. Hyllades som djurgårdaren, "som alltid ställer 
upp och jobbar mer oegennyttigt än de flesta inom föreningen."


